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VALTUUSTOALOITE ICE AREENA VOJAKKALA -HANKKEESEEN OSALLISTUMISESTA

174/12.04.02/2018

KV 26.02.2018 § 25

Valmistelija hallintopäällikkö Leena Meriläinen:

Toni Keränen ja Hannu Alatalo sekä 35 muuta kau pun gin val tuu tet-
tua jättivät 22.2.2018 päivätyn seuraavan val tuus to aloit teen:

Vojakkalan Nuorisoseura ja Vojakkalan kyläyhdistys ovat lä hes ty neet
allekirjoittanutta Toni Kerästä (VAS) ja Hannu Alataloa (KESK),
koskien Vojakkalalaisten yhteistä hanketta, rakentaa "Ice Aree na
Vojakkala".

Hankkeen vetäjät ovat ostaneet jääkiekkokaukalon 1.2.2018, joka
tul laan sijoittamaan Vojakkalan Nuorisoseurantalon välittömään lä-
hei syy teen. Talon kellarikerrokseen rakennetaan lämpimät pu ku ti lat
ja talon kahviopalvelut tulevat ulkoilijoiden käyttöön.

Nuorisotalon ympärille on suunnitelmissa parin vuoden aikana ra-
ken taa ympärivuotinen ulkoilukeskittymä. 2019 kesäksi esi mer kik si
kaukaloon tulee 2 tenniskenttää. Lisäksi urheilukentän ym pä ril le on
tulossa lapsille sopivat hiihtoladut ja mäenlaskupaikka. Ke säi sin
kyläyhdistys varautuu samassa yhteydessä olevan jal ka pal lo ken tän
hoitamiseen.

Hankeen vetäjillä on pitkälle viedyt suunnitelmat ympärivuotisista ko-
ko per heen kylätapahtumista, ulkoilun sekä leikkimielisen ki sai lun
merkeissä ja suurta osaa näyttelee suunniteltu Meri-Lapin ul ko jää
mestaruussarja harraste kiekkoilijoille, joka pelataan ar ki-il tai sin
viikolla, sekä jääpeli turnaukset.

Vojakkalan Nuorisoseuralla on jo nyt viitenä iltana viikossa ak tii vis ta
liikuntatoimintaa ja välittömään läheisyyteen on rakennettu vil kas
uimaranta uusine pukutiloineen.

Hankkeen vetäjät haluaisivat tulla esittelemään valtuustolle tar kem-
min suunnitelmistaan esimerkiksi maaliskuun val tuus to in fos sa.

Areenan rakennustyöt on aikataulutettu pääsääntöisesti kesälle
2018, joten toivomme aloitteelle nopeaa käsittelyä.



Me allekirjoittaneet esitämme, että:

Tornion kaupunki osallistuu hankkeeseen rakentamalla asian mu kai-
sen valaistuksen

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Päätettiin saattaa aloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.

_______

TEKN 25.04.2018 § 86

Valmistelija tekninen johtaja Markus Kannala

Asiaan liittyen on hanketta valmistelevien nuorisoseuran ja ky lä yh-
dis tyk sen henkilöiden kanssa pidetty neuvottelu 16.2.2018. Tuol loin
sovittiin, että nuorisoseuran toimesta hankkeen to teu tuk seen
haetaan Leader-rahoitusta Outokaira tuottamhan ry:n kaut ta.
Yhdessä todettiin, että rahoitusta varten tulee nuorisoseuran hal li ta
kohdealuetta, joten nuorisoseura haki voimassaolevan vuok ras pi-
muk sen tarkistamista näiltä osin. Vuokrasopimuksen tar kas ta mi ses ta
tehtiin päätös teknisten palvelujen lautakunnassa 28.3.2018 (§ 64).
Hankkeen vetäjiltä saatujen tietojen mukaan Lea der-hakemus on jo
vireillä ja sen turvin on tarkoitus myös to teut taa valaistus. Valaistus
on toteutettavissa läheisen nuo ri so seu ran talon liittymää
hyödyntäen.

Kaupungin kunnossapidossa on tällä hetkellä kolme ul ko kau ka loa;
Arpelassa, Karungissa ja Kaakamossa. Näiden osalta kau pun ki on
kilpailuttanut kunnossapitotyöt ja vastaa ylläpidosta ai heu tu vis ta
kustannuksista. Kustannukset kirjataan kun nal lis te knii kan
kunnossapitoyksikön kuluihin.Tämän lisäksi Liakkaan on to teu tet tu
kaukalo kyläyhdistyksen toimesta, joka myös vastaa sen yl lä pi dos ta.

Nykyisen budjetin puitteissa ei  ole mahdollista lisätä kaukaloiden yl-
lä pi to kus tan nuk sia merkittävästi. Vojakkalan kaukalon yl lä pi to ku luis-
sa voitaisiin noudattaa samoja periaatteita kuin Liakan osal ta, missä
kaupungin toimesta ja kustannuksella on toteutettu ve si pos ti kentän
jäädytystä varten ja kaupunki on myös vastannut ve si mak suis ta.
Kentän valaistuksen kustannuksista Liakan kentän osal ta ei
kaupunki ole ottanut kustannuksia maksettavakseen. Va lais tuk sen
käyttökustannukset ovat suuresti riippuvaisia niiden käy tös tä ja onkin
tarkoituksemukaista, että käyttäjillä on tässä asias sa enem män
vastuuta.



TEKNINEN JOHTAJA MARKUS KANNALA:

Lautakunta merkitsee tiedoksi jo aikaisemmin suoritetut toi men pi teet
aloitteen mukaiseen hankkeeseen liittyen. Lautakunta päättää, että
valaistuksen to teut ta mi nen Leader-hankkeen yhteydessä
suunnitellulla tavalla on järkevää, eikä sitä varten tarvita kaupungin
erillistä tukea. Va lais tuk sen käyttökustannukset tulee myös jäädä
nuorisoseuran kus tan net ta vik si. Sen sijaan jo olemassa olevan
mallin mukaisesti lau ta kun ta sitoutuu toteuttamaan vesipostin ja
vastaamaan jää dy tyk seen tarvittavan veden kustannuksista. Asia
saatetaan kaupunginhallituksen ja edelleen kaupunginvaltuuston
tietoon.

TEKNISTEN PALVELUJEN LAUTAKUNTA:

Hyväksyttiin.

 _______

KH 08.05.2018 § 162

KAUPUNGINJOHTAJA TIMO NOUSIAINEN:

Merkitään asia tiedoksi ja saatetaan kaupunginvaltuuston tietoon se-
kä katsotaan aloite loppuun käsitellyksi.

KAUPUNGINHALLITUS:

Hyväksyttiin

 _______

KV 28.05.2018 § 44

KAUPUNGINHALLITUS ESITTÄÄ, ETTÄ KAUPUNGINVALTUUSTO PÄÄTTÄÄ:

merkitä kaupunginhallituksen päätöksen tiedoksi.

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Asiasta käydyn keskustelun aikana Ilkka Kapraali esitti Jan-Mi kael
Hakomäen ja Olavi Stoorin kannattamana seuraavan pää tös esi tyk-
sen:

" Kohta 1 Kaupunki sitoutuu toteuttamaan vesipostin ja vas taa maan



jäädytykseen tarvittavan veden kustannuksista ja kohta 2 Va lais tuk-
sen osalta aloite jätetään pöydälle, ja mikäli hanke ei saa rahoitusta
valaistukseen Outakaira tuottamhan ry:n kautta, aloi te tältä osin
käsitellään uudelleen."

Puheenjohtaja totesi, että koska keskustelun aikana oli tehty kau-
pun gin hal li tuk sen päätösesityksestä poikkeava kannatettu esitys,
asias ta on äänestettävä.

Puheenjohtaja esitti, että ne kaupunginvaltuuston jäsenet, jotka kan-
nat ta vat asian käsittelyn jatkamista, äänestävät "jaa", ja ne kau pun-
gin val tuus ton jäsenet, jotka kannattavat Ilkka Kapraalin te ke mää
Jan-Mikael Hakomäen ja Olavi Stoorin kannattamaa pää tös esi tys tä,
äänestävät "ei". Äänestysesitys hyväksyttiin.

Nimenhuudon mukaan suoritetussa äänestyksessä annettiin 34 "jaa"
ääntä ja 8 "ei" ääntä yhden valtuutetun ollessa poissa, joten kau pun-
gin val tuus ton päätökseksi oli tullut hyväksyä asian kä sit te lyn
jatkaminen.

Hyväksyttiin

 _______


